
 

Protokoll fra møte i Arbeidsutvalget  
 

Møte nr./dato 3 21.02.2023 Sted: Thon Hotel Oslo Airport 
 
Til stede: 
 

Kjellaug Kristiansen Jota 
Jan Bekkevold 
Inger-Marie Stokker 
Else Margrete Myhre 

Forfall:  
 

Til stede 
(andre): 

 

 

Sakliste: 
1. Protokoll fra 2 møter – 23.1.2023 og 10.2.2023. 
2. a) Universell utforming 

b) Nytt epostsystem 
c) Ny driftsavtale 

3. Landsstyremøte 22. februar 
4. Eventuelt  
 
 

Ad punkt 1  

Vedtak: Protokollene ble  godkjent.  

 

Ad punkt 2 

a) Universell utforming på nettsidene. Jfr. samme sak fra protokoll 10.2.2023. Brukerstøtte (både ekstern og 
intern) har reist spørsmål om forbundet bør implementere «Regler om universell utforming av innholdet på 
nettsidene». Det er kommet nye regler på dette området i 2021. Endringen kan medføre en engangskostnad 
på kr. 20.000-25.000. 
Vi har diskutert henvendelsen om å vurdere universell utforming på våre nettsider. 
 

Vedtak: Konklusjonen er at vårt forbund er innenfor det pålagte regelverket. Vi utfører ikke en total omlegging, men 
vi vil tilpasse våre maler til anbefalt skrifttype (Ariel 12) i løpet av 2023. Vi vil orientere avdelingene om dette på 
lederkonferansen i april 2023.  
 

b) Nytt epostsystem. Asbjørn Næss har foreslått å gå over til et nytt system som takler masseutsending av 
eposter. Han foreslår systemet Zoho til en kostnad på kr. 4000 pr år u/mva. Asbjørn vil bruke ca. 4 timer á 
kroner 700 til å implementere løsningen. 
 

Vårt krav er at det må være mulig å sende ubegrenset antall eposter i en «send-operasjon». 
Avdelingene må rydde i dagens epost-system så snart som mulig. Asbjørn Næss lager en plan for 
arbeidet som skal utføres sammen med Brukerstøtte. Brukerstøtte holder dialog med Asbjørn. 
Brukerstøtte kommer til Lederkonferansen i april for å informere avdelingene om den nye 
løsningen. Kjellaug informerer Asbjørn Næss og Brukerstøtte om vårt vedtak. 

 
Vedtak: Vi ønsker å implementere epost-systemet Zoho så snart som mulig. 
 

c) Ny driftsavtale med Asbjørn Næss, kr. 2000 pr. måned. 
 

Vedtak: Vi aksepterer den foreslåtte driftsavtalen. 
 

Ad punkt 3 

d) Agenda og kjøreplan til Landsstyremøte ble gjennomgått.  
 



Vedtak: Tatt til orientering.  

 

Ad punkt 4 

Diskuter arkivering på lederkonferansen, epost-systemet bør ikke brukes til arkivering pga GDPR. 
 

Neste AU-møte 29. mars på zoom. 
 
Kjellaug Kristiansen Jota 
Leder 
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